
Van: Marike Wessels  
Onderwerp: carillon 

Datum: 13 september 2021 om 07:49:32 CEST  
 

Goedemorgen Jan,  

 

Met veel belangstelling heb ik het artikel van jouw gelezen over het carillon op 

Wijchensnieuws. Goed dat jullie op basis van feiten een beslissing willen nemen. Als inwoner 

waardeer ik het ook dat jullie een burgerinitiatief belangrijk vinden en ondersteunen. Maar 

een burgerinitiatief moet het college van begin af aan goed ondersteunen. Het carillon is een 

voorbeeld van hoe het helemaal fout gaat als je dat niet doet. Voor de buurt maar ook voor de 

initiatiefnemers. De initiatiefnemers halen alles uit de kast, hebben geld en menskracht. 

Benaderen omwonenden voor draagvlak op een intimiderende manier. De hele buurt is in rep 

en roer. De initiatiefnemers weten de weg wel te vinden in de politiek. Voor gewone burgers 

is dat toch lastig. Het kan zijn dat daardoor bij jullie het idee is ontstaan dat er maar weinig 

tegenstanders zijn, maar dat is niet zo. In het artikel staat dat jullie draagvlak onder de 

omwonenden belangrijk vinden. Ik ben erg benieuwd hoe jullie dat willen laten onderzoeken 

door het college. Want daar is het hele gedonder mee begonnen! De initiatiefnemers die op 

een hele vervelende manier bij je aan de deur kwamen. 

 

Ik ben een van de tegenstanders. Heel simpel omdat wij al meer dan genoeg overlast hebben 

van de kasteeltuin en evenementen die daar en in het centrum plaats vinden. Dat vind ik op 

zich niet erg want als je in het centrum woont dan is dat zo. Alleen de laatste jaren zijn er 

steeds meer evenementen met muziek. En de muziek tegenwoordig steeds harder moet lijkt 

het wel. Maar dat accepteren we maar. 

 

Het carillon is een ander verhaal dat horen we elke dag, de hele dag lang! Met als doel 

sfeerverhoging op de markt! Plaats dan een carillon op de markt wat je kunt verplaatsen. Die 

bestaan en dat hebben wij als buurt in 2018 ook al aangegeven aan het college. Dat is wat mij 

betreft de oplossing. Een carillon op de markt, de initiatiefnemers blij, ze bereiken hun doel, 

sfeerverhoging op de markt. Hoewel ik me afvraag of dat nodig is, want het is al erg gezellig 

in Wijchen. En wij zijn als buurt ook tevreden. 

 

Als tip voor de toekomst. Zorg dat een burgerinitiatief vanaf het begin aan door het college 

goed begeleidt wordt. Dan kun je blijven zorgen voor een fijne leefomgeving! Doe je dat niet 

dan krijg je wat er nu is onrust in de hele buurt. rondom het kasteel. Inwoners die niet meer in 

gesprek zijn met elkaar, maar tegen elkaar zijn. Dat wil je toch niet! 

 

Donderdag ben ik ook aanwezig bij de commissievergadering. 

 

Groetjes, 

Marike Wessels 

 

 

 


